

ACI Award ISO Certification to worldwide markets

Accredited Certification International Limited (ACI) is an international recognized certification company and we continuously offer world-class standards for management systems certification, assessment and verification, professional training services to our clients. Our businesses are not only for Hong Kong, Macau and China markets, we also commit in offering our professional services to other countries. We are one of the reliable certification bodies for overseas markets, i.e., Singapore, Indonesia, Malaysia, Philippines...etc. Our certificates are widely recognized as a symbol of trust and compliance.

IPSOS, a global leader in market research, she has expanded her business around 85 countries, she is one of our oversea clients who has been awarded ISO 20252 – Market, opinion and social research management system from ACI since 2015.

We have been providing certification services for their Hong Kong office, their Singapore branch "IPSOS Pte. Ltd." and Indonesia branch "IPSOS Market Research PT, PT Field Force Indonesia" with the scope of "Provision of market research services". They are also going for other ISO certifications, such as, **ISO 27001 Information Security Management Systems**, etc. **ACI is one of the world's leading inspection, verification, certification and training company.**

We devote to deliver quality certification services for our local and International markets. With our experienced audit team, ACI is truly dedicated to the mission of facilitating trade and improving quality of life through the promotion and deliverance of world-class standards for management systems certification. If you are interested about **ISO 27001 certification, training and ACI services**, please feel free to contact our **Customer Services Department at acics2@aci-limited.com; (o) 39778988; contact our branch office or visit our website:www.aci-limited.com**



ACI 國際認證服務邁向全球市場

國際認可認證有限公司 (ACI) 是一家國際認可的認證公司，我們不斷為客戶提供世界一流標準的管理系統認證，評估和驗證以及專業培訓服務。我們的業務不僅針對香港，澳門和中國市場，我們還致力於向其他國家/地區提供專業服務。我們現在已成為新加坡，印度尼西亞，馬來西亞，菲律賓等海外市場的可靠認證機構之一，並且我們的證書被公認為信任和合規的象徵。

益普索，作為一間市場研究的全球領導者，她的業務已擴展到85個國家/地區。她是我們的海外客戶之一，自2015年以來就獲得了ACI頒發的ISO 20252證書 – 市場，民意和社會調查管理體系認證。

我們一直在為其香港辦事處、新加坡分公司“IPSOS Pte. Ltd.”以及印尼分公司“IPSOS Market Research PT, PT Field Force Indonesia”提供認證服務，認證範圍為“提供市場研究服務”。他們亦將會透過ACI取得其他ISO認證，例如ISO 27001信息安全管理体系等。

ACI是全球領先的檢驗，驗證，認證和培訓公司之一。我們致力於為本地和國際市場的客戶提供優質的認證服務。通過我們經驗豐富的審核團隊，ACI能夠給予世界一流標準的管理系統認證來促進貿易發展和改善生活質量。如果您對關於ISO 27001認證、培訓或ACI的服務感興趣，請隨時通過 acics2@aci-limited.com 或 (o) 39778988與我們的客戶服務部門或海外部門聯繫，或到訪我們的網站：www.aci-limited.com以取得更多資訊。

